
Venstre vælgerforening Næstved 

Referat Generalforsamling 2024 

Tirsdag, den 20. februar 2024 kl. 19.00 i Appenæs Forsamlingshus, Appenæs Bygade 101, Næstved 

Dagsorden: 

1. Valg af stemmetællere Finn Hansen blev valgt 

2. Valg af dirigent  Richard Petersen blev valgt 

Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indvarslet og gav ordet til formanden. 

3. Formandens beretning og drøftelse af foreningens forhold Formandens beretning blev taget 

til efterretning 

Else Marie Holm og Stig Hansen ytrede at de ikke var enige i at det er fornuftigt at nedlægge 

vælgerforeninger 

og var derfor ikke tilhængere af den netop foretagne sammenlægning.  

De var tydeligvis i undertal, da resten af forsamlingen var enige i det fornuftige i at forene 

ressourcerne,  

både hvad angår økonomi og kræfter og en af bevæggrundene var jo også, at det er blevet sværere 

at skaffe frivillige til bestyrelsesarbejdet. 

4. Behandling af regnskab ved vikarierende kasserer  Regnskabet blev godkendt uden 

bemærkninger.  

5. Behandling af indkomne forslag 

a. Generelle ændringer jf. Venstres nye vedtægter, Indkaldelsesfrist på generalforsamlinger 

og opstillingsmøder er nu 6 uger  

og nye medlemmer og gentegninger skal have betalt kontingent minimum 30 dage før 

afholdelsen 

Forslaget blev godkendt af generalforsamlingen 

b. Oprettelse af tegningsregel i vedtægterne, så formand og kasserer tegner foreningen. 

Forslaget blev godkendt af generalforsamlingen 

c. Godkendelse af sammenlægningen, som vores 2 naboforeninger har besluttet på deres 

respektive generalforsamlinger 

Formanden trak dette forslag tilbage, da det ikke var et egentligt forslag, men udelukkende 

et informationspunkt, 

da foreningen ikke kan nægte de 2 foreningers medlemmer at melde sig ind i Næstved 

6. Fremlæggelse af budget, herunder beslutning om medlemskontingent. 

Da det ikke på det oplyste grundlag (alene vælgerforening Næstveds økonomi) var muligt at 

udarbejde et budget, hvor alle 3 foreninger bidrog 

blev man enige om at et budget skal udarbejdes af den nye bestyrelse i samarbejde 

Bestyrelsen foreslår uændret kontingent for 2025 på kr. 400,- Uændret kontingent for 2025 på 

kr. 400,- blev godkendt 

7. Valg af formand Bjarne Haar blev genvalgt uden modkandidat 

8. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

Vores vedtægter beskriver at bestyrelsen består af mindst 6 og maksimalt 12 medlemmer.  

Valg gælder for 2 år 

 

Følgende var på valg i 2024:  Følgende er valgt i 2023 for 2 år: 

 

Finn Hansen Genvalgt   Kristian Skov-Andersen 

Rasmus Østergaard Genvalgt 



Stine Andersen Modtog ikke genvalg 

Christian Bidstrup Modtog ikke genvalg 

Mikkel Agerskov Jørgensen Modtog ikke genvalg 

 

Nye valgt til den samlede bestyrelsen blev følgende: 

Pernille Sten 

Hans Bay 

Egon Jensen 

Harald Palmvang 

Lars Frederik Henningsen 

 

Det uhensigtsmæssige i at alle vælges for 2 år blev drøftet. Derfor fik bestyrelsen til opgave at 

planlægge ”rul,”  

så nogen medlemmer vælges for 1 år og andre for 2 år. Dette planlægges på konstituerende møde. 

     

9. Valg af 2 revisorer og suppleant(er) for 1 år 

 

På valg er: Annelise Petersen Modtog ikke genvalg 

Ny revisor blev: Carlo Kjelkvist  

Søren Jensen  Modtog genvalg 

(suppleant) Flemming Jørgensen  Modtog genvalg 

 

10. Foreningen kan vælge 1 delegeret for hver påbegyndt 50 medlemmer i vælgerforeningen pr. 

31.12.2023. 

Forsamlingen gav bestyrelsen bemyndigelse til at finde de delegerede til landsmødet. 

 

11. Eventuelt 

Søren Jensen foreslog, at beløbet på jubilæumsfonden, som har stået i regnskabet i mange år kunne 

benyttes til velgørende formål, 

og bestyrelsen evt. kunne invitere et folketingsmedlem ned og forklare baggrunden for de underlige 

ejendomsvurderinger. 

Derudover var der som altid livlig debat 

 

Formanden takkede dirigent for god og sikker mødeledelse og overdragede 1 fl. rødvin.  

 

Således bekræftet af dirigenten.  

 

Richard Petersen 

 

 

Efter generalforsamlingen var der politisk debat ved de deltagende politikere 

Vi fik en god gennemgang af tiltag og opgaver i Regionen ved Kirsten Devantier. 

Fra byrådet kom de to medlemmer Stine Andersen og Süleyman Yücel med en gennemgang af 

opgaverne og udfordringerne 

som de har arbejdet med i de udvalg de er medlemmer af. 

 


